
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 10. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 782
Finder ministeren det problematisk, at Rådet for Anvendelse af Dyr Sygehus-
medicin (RADS) sidestiller to produkter, og derefter via kvoteanbefalinger an-
fører, hvor meget lægen skal bruge af hver type medicin?

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 29. april 2015.
Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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